
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 24. juni 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1081
Hvordan skal der ske en afvikling af sagsbunkerne i politiet samtidig med den-
ne reduktion af politistyrken og hvilken betydning vil reduktionen få for sager-
ne, der skal videre i retssystemet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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